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2024-10-18 GODZ.13"00 Urząd Miejski w Stargardzie

Organizator
spotkania

Prowadzący

Sekretarz

Uczestnicy

WYDZIAŁ KULTURY, SPORTU, TURYSTYKI I PROMOCJI

Małgorzata Wójcik - Bąk - Dyrektor Wydziału Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji

Małgorzata Wójcik-Bąk

Przedstawiciele RS:

1. Małgorzata Wójcik - Bąk - Dyrektor Wydziału Kultury, Sportu, Turystyki i
Promocji,

2. Krzysztof Ciach - Powiatowe Zrzeszenie Ludowe Zespoły Sportowe
3. Piotr Biernikowicz - Klub Sportowy „Spójnia",
4. Tadeusz Gutowski - Stargardzkie Stowarzyszenie Miłośników Brydża

Sportowego Brydż Star,
5. Krystian Domowicz - Klub Piłkarski Błękitni Stargard
6. Grzegorz Chudzik - Prezes Ośrodka Sportu i Rekreacji OSiR Stargard Sp. z

o.o.
7. Zbigniew żukowski - Zachodniopomorski Związek Lekkiej Atletyki
8. Monika Szotowicz - Radna Rady Miejskiej - Komisja Oświaty, Kultury

Sportu
9. Maciej Chmielewski - Prezes STC
10. Paweł Michalczyk - Wiceprezes ZKS KLUCZEVIA
11. Mariusz Kucharczyk - Klub Feniks Pesta

1. Powitanie
2. Stwierdzenie quorum
3. Przedstawienie porządku obrad:

- zaopiniowanie wniosków w sprawie zwiększenia zakresu zadania oraz
zwiększenia dotacji na rok 2024
- przedstawienie propozycji zmiany uchwały regulującej tryb przyznawania
stypendiów, nagród i wyróżnień za wysokie osiągnięcia sportowe
- informacja o podjęciu działań związanych z określeniem przez Radę
Miejską w Stargardzie warunków i trybu finansowania rozwoju sportu

4. Wolne wnioski
5. Zakończenie obrad

Spotkanie otworzyła Dyrektor Wydziału Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji -
Małgorzata Wójcik - Bąk. Stwierdzono quorum zatem posiedzenie Rady uznano za
ważne.

Członkom Rady przedstawiono porządek obrad.

Zaopiniowanie wniosku w sprawie zwiększenia dotacji na zespoły ligowe Spójnia
Stargard Spółk2 Akcyjna drużyna ekstraligi. KP Błękitni oraz ZKS KLUCZEVIA
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Małgorzata Wójcik-Bąk poinformowała, że dokumenty, w tym wnioski na obrady
Rady Sportu zostały przesłane członkom stargardzkiej Rady Sportu mailowo.
Zapytała, czy obecni na spotkaniu mają pytania do wniosków, wskazując
przedstawicieli poszczególnych klubów, którzy mogą na wszystkie pytania
odpowiedzieć. Ponieważ nie było pytań, wnioski poddano opiniowaniu:

a) wniosek Spójni Stargard Spółki Akcyjnej - zwiększenie zakresu zadania,
rozgrywki ligowe w li półroczu roku 2024, rozpoczęcie sezonu 2024/2025 -
runda jesienna - kwota 1.000.000 - głosowało 11 osób - za - 6, przeciw-5,
wstrzymało się -O

b) wniosek KS BŁĘKITNI - zwiększenie zakresu zadania, rozgrywki ligowe w
li półroczu roku 2024, rozpoczęcie sezonu 2024/2025 - runda jesienna -
kwota 750.000 zł - głosowało 11 osób - 8 - za, O - przeciw, 3 - wstrzymały
się

c) wniosek ZKS KLUCZEVIA - zwiększenie zakresu zadania, rozgrywki ligowe
w li półroczu roku 2024, rozpoczęcie sezonu 2024/2025 - runda jesienna -
kwota 300.000 zł, w tym 100.000 - remont i modernizacja bazy sportowej -
głosowało 11 osób - 5 - za, wstrzymało się - 4, przeciw - 2.

1. Omówienia propozycji zmian w uchwale regulującej tryb przyznawania
stypendiów, nagród i wyróżnień za wysokie osiągnięcia sportowe

Kontynuacja prac nad zmianą uchwały.
Każdego roku Prezydent Miasta Stargard przyznaje stypendia, nagrody i
wyróżnienia za osiągnięte wyniki sportowe.
Tryb ich przyznawania reguluje Regulamin przyznawania stypendiów, nagród i
wyróżnień przyznawanych za osiągnięte wyniki sportowe, stanowiący załącznik do
uchwały Nr Xlll/156/2019 Rady Miejskiej w Stargardzie z dnia 17 grudnia 2019 r. Z
wnioskiem o zmianę uchwały zwracali się członkowie Stargardzkiej Rady Sportu i
przedstawiciele klubów sportowych. Podczas spotkania Małgorzata Wójcik-Bąk
przedstawiała ustalenia z poprzedniego spotkania. Następnie omawiano propozycje
zmian.
Poczyniono następujące uzgodnienia:

1. Wprowadzenie nagrody finansowej dla trenera zawodnika, który został
nagrodzony - do doprecyzowania pozostają zapisy, co w sytuacji, kiedy
nagradzamy trenera, którego np. kilku zawodników otrzyma w danym roku
nagrodę - jednogłośnie za;

2. Wprowadzenie nagrody dla trenera za jubileusz co najmniej 20. lecia
pracy trenerskiej oraz za całokształt - dla tych trenerów, którzy kończą
swoją karierę trenerską - 1 O głosów za, jeden wstrzymujący się;

1. Wprowadzenie nagrody honorowej - Ambasador Stargardzkiego
Sportu dla osoby, która już nie mieszka w Stargardzie, ale jest
wychowankiem stargardzkiego klubu sportowego lub była trenerem w
stargardzkim klubie i odnosiła wtedy sukcesy sportowe, np. Wiesław
Wraga, albo osób zasłużonych dla stargardzkiego sportu - nagroda
honorowa dla trenerów, dla zawodników, dla osób zasłużonych dla sportu -
działaczy sportowych - należy przez to rozumieć osobę fizyczną
wyróżniającą się osiągnięciami w działalności sportowej, które działając w
klubie sportowym, stowarzyszeniu/fundacji wspomagała proces szkolenia
sportowego, przyczyniła się do uzyskania przez zawodników i klub
wysokiego wyniku sportowego we współzawodnictwie międzynarodowym
i/lub krajowym

Członkowie Rady Sportu zastanawiali się czy to będzie to samo, co Panteon
Gwiazd Stargardzkiego Sportu, konieczne jest jasne sprecyzowanie komu ta
nagroda będzie przyznawana, wątpliwość bowiem budzi czy np. Wiesław Wraga
jest Ambasadorem skoro nie promuje nigdzie Stargardu, Ambasadorem, tak jak
wskazywali uczestnicy spotkania jest Stanisław Kopeć- głosowanie za
wprowadzeniem tej kategorii nagrody - 1 O głosów za, jeden wstrzymujący się;

2. Stypendium sportowe może otrzymać zawodnik, który:
- zamieszkuje, kształci się na terenie Miasta Stargard lub reprezentuje barwy
klubu sportowego zarejestrowanego w Stargardzie i jest zawodnikiem
klubu co najmniej rok i w chwili składania wniosku nadal jest jego
zawodnikiem (zaproponowana kwestia - musi mieć licencję zawodnika w
danym klubie co najmniej rok - ze względu na fakt, iż związku w różnym
terminie wystawią te licencję i może zdarzyć się sytuacje, że nie będzie
pełnego roku i wtedy formalnie wniosek musiałby być odrzucony nie
została pozytywnie zaopiniowana}
- uprawia dyscyplinę objętą programem Igrzysk Olimpijskich oraz w
dyscyplinielkonkurencji ujętej w Systemie Sportu Młodzieżowego - SSM. W
przypadku sportów nieoli_mpijskich, dopuszcza się możliwość przyznania
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stypendium-75% kwoty bazowej stypendium, przy założeniu istnienia klubu, w
którym trenuje zawodnik co najmniej 4 lata
- jest uczniem, słuchaczem szkoły policealnej lub studentem wyższej
uczelni i w roku przyznawania stypendium ukończył 15 rok życia a nie
ukończył 25 lat - 1 O głosów za, jeden wstrzymujący się

3. Za wysokie wyniki sportowe w odniesieniu do stypendiów uznaje się:
- udział w igrzyskach olimpijskich, igrzyskach paraolimpijskich, Igrzyskach
Głuchych, Mistrzostwa Świata i Mistrzostwa Europy,
- uzyskanie nominacji uprawniającej do startu w igrzyskach olimpijskich,
igrzyskach paraolimpijskich,
- I-VIII miejsce we współzawodnictwie sportowym na poziomie Mistrzostwa
Polski i Ogólnopolskiej Olimpiady Młodzieży,
- 1-111 miejsce we współzawodnictwie sportowym na szczeblu
makroregionalnym
- w sportach drużynowych powołanie do kadry reprezentacji wojewódzkiej
lub kadry pierwszego zespołu klubu, który bierze udział w rozgrywkach na
czterech najwyższych poziomach rozgrywek
- powołanie do Kadry Polski
- w sportach drużynowych powołanie do kadry makroregionalnej,
pierwszego zespołu, który bierze udział w rozgrywkach ligowych na
poziomie ekstraklasy, I, li lub Ili ligi krajowej.
dla zawodników, którzy z przyczyn losowych nie uczestniczyli w
Mistrzostwach Polski proponuje się uwzględnienie rankingu punktowego
poszczególnych związków sportowych do VIII miejsca włącznie - 10
głosów za, jeden wstrzymujący się.

4. Nagrodę może otrzymać zawodnik który
- zamieszkuje, kształci się na terenie Miasta Stargard lub reprezentuje barwy
klubu sportowego zarejestrowanego w Stargardzie i jest zawodnikiem klubu co
najmniej rok i w chwili składania wniosku nadal jest jego zawodnikiem
- osiąga wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie międzynarodowym lub
krajowym
- posiada status amatora - uprawia sport na podstawie innej niż umowa o pracę
lub umowa cywilno-prawna i nie otrzymuje za to wynagrodzenia ( z wyłącznie
innych umów o stypendium sportowe, np. szkolnych, klubowych,
ministerialnych) - 1 o głosów za, jeden wstrzymujący się.

6. Za wysokie wyniki sportowe w odniesieniu do nagród uważa się:
- udział w igrzyskach olimpijskich, igrzyskach paraolimpijskich, Mistrzostwa

Świata i Mistrzostwa Europy,
- I-VIII miejsce we współzawodnictwie sportowym na poziomie Mistrzostwa
Polski i Ogólnopolskiej Olimpiady Młodzieży,
- I-VIII miejsce we współzawodnictwie sportowym na poziomie Mistrzostw Polski
- 1-111 miejsce we współzawodnictwie sportowym na szczeblu makroregionalnym
- W sportach drużynowych powołanie do kadry makroregionalnej, pierwszego
zespołu, który bierze udział w rozgrywkach ligowych na poziomie 4 najwyższych
poziomów rozgrywek
- dla zawodników, którzy z przyczyn losowych nie uczestniczyli w Mistrzostwach
Polski proponuje się uwzględnienie rankingu punktowego poszczególnych
związków sportowych do VIII miejsca włącznie - 1 O głosów za, jeden
wstrzymujący się

7. Wprowadzenie nagrody specjalnej - Proponuje się aby wprowadzić zapis,
że w szczególnych okolicznościach nagrodę sportową może otrzymać:
- mieszkaniec Stargardu, uprawia dyscyplinę sportu, która nie jest realizowana
na terenie miasta i reprezentuje klub lub stowarzyszenie w innym mieście niż
Stargard, ale osiąga znaczące wyniki sportowe we współzawodnictwie
międzynarodowym i ogólnopolskim
- zawodnik za wynik o niewymiernym charakterze, np. zdobycie trudnego
szczytu górskiego, samotny rejs dokoła świata, itp.
tzw. NAGRODA SPECJALNA - jednogłośnie za

Członkowie Rady Sportu w glosowaniu jawnym negatywnie zaopiniowali propozycję
przedłożoną przez KP NEPTUN - wysokie wyniki sportowe w pływaniu na poziomie
Mistrzostw Polski to finał A (miejsca1-10).

8. Wnioskodawcy:
- klub sportowy/stowarzyszenie fundacja z siedzibą w Stargardzie
(warunek- klub prowadzący działalność co najmniej 36 miesięcy)

- Z inicjatywy własnej Prezydenta Miasta -1 O głosów za, jeden wstrzymujący
się

-----~ Kolejnym krokiem będzie przygotowanie projektu u~hwa/,.
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Małgorzata Wójcik-Bąk poinformowała, że Wydział przystąpił do, wynikającego z
przeprowadzonego audytu, przygotowania projektu uchwały określającej warunki i
tryb finansowania rozwoju sportu.

Wolne wnioski.
Brak wolnych wniosków

Na tym spotkanie Stargardzkiej Rady Sportu zakończono

Wnioski

1. Spotkanie Stargardzkiej Rady Sportu uznano się za ważne.
2. Zaopiniowano wnioski Spójni Stargard Spółki Akcyjnej (zadanie

Wspieranie, upowszechnianie kultury fizycznej i promocja w zakresie
rozgrywek ligowych pi/ki noże) , KP Błękitni (zadanie - Upowszechnianie
kultury fizycznej poprzez organizację, szkolenie, prowadzenie drużyn
zespołowych w rozgrywkach ligowych w piłkę nożną na szczeblu
centralnym", ZKS KLUCZEVIA o zwiększenie zakresu realizowanych zadań
i zwiększenie dotacji

3. Dokonano analizy i wprowadzono propozycje zmian do uchwały dotyczącej
stypendiów i nagród za osiągniecia sportowe

Sporządziła: Małgorzata Wójcik-Bąk

Zatwierdził :

iasta
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Załącznik do Protokołu Stargardzkiej
Rady Sportu z dnia 18.10.2024 r.

Zwiększenie dotacji na rozszerzony zakres zadania
18.10.2024 r. SPORT LIGOWY

Spójnia Stargard
Sportowa
Soółka Akcvina
Klub Piłkarski
Błekitn i Staraard
Zakładowy Klub
Sportowy
KLUCZEVIA

1 950 000,00 zł 11 OOO 000,00 zł

650 000,00-zł J 750 000,00 zł

200 000,00 zł I 300 000,00 zł
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